
Zipis zo zasadnutie Komisie financii, podnikatel's\fch aktivit a dopravy MZ Bratisla.ra -
Lamad,

ktor6 sa uskutodnila vo vel'kejj zasadacej miestnrtsti na l. poschodi Kina Lamad
dia 3.3.2014 o 17.30 hod

Prftomni: podl'a prezendnej listiny

Prog;ram:

Bod 3. a 4. Projekt Vol'noiasoqf arefl s multifunkinym vyuZitim - Lamai , financovanie
projektu z prostriedkov EU - ponuky brink - priztanf,p. Ing.Kratochvflo'vf, pracovnfci
VUBi banky Ing" Buchan a PRIMA banky Ing. Blahutovd, Ing. Dananariov{ s :firrnl
CASSIS CONSULT s.r.o.

- prerJseda komisie udelil slovo p6novi starostovi, ktory v kr6tkosti informoval o pokradovani
prdc na VCA.
pani Ing. Kratochvflova dophtila, Le pr6ce postupujri v zmysle harmonogr an1u, zprvk6.,r.
ktord mali byt' umiestnene vo VCA boli Ministersitvom vyiatd opidii draha" domdek
a schodiky ako neopr6vnend vydavky,
Ing. Itycht6rikovd uviedla, Ze kontrolnd dni budri kaLdy utorok o g,00 hod.,
Ing. Dananaiov6 bliZiie Specifikovala spdsoby financove.nia projektu via,
v diskusii dlenovia komisie poLiadali o nasledovnd inform6cie e-mailom:

- kol'ko bolo Ing Bal65ov,-j doposial' vyplaten6 za:;luLby
- stanovisko uradu pre vo k zmluvnym podmienkam pre dod6vatel'a
- problematiku rie5enia svietidiel

Dalej Liadaju pozvat' Ing. Bala5ovri, Ing. Kratochvilovi a Ing. Dananaiovf a:zhotovitel'a fy
MATEP s.r.o. na budirce rokovanie linandnej komisie.
Dalej sa ujali slova z6stupcovia iednotlivfch b6nk a to PRIMA banky a VUB, ktory
prezentovali svoje ponuky financovania projektu VCA.
Komjisia odporuiila prijat'ponuku vuB max vo vyske 150 000 Eur.
Komjisia Liad.a na budricu komisiu pripravit' inform:iciu o demont{Zi manrtinelov, lrtor6
sa nachfdzali v arefli Skolsk6ho dvora

Bod i!. Priority komisie + pl6n investiinych akcii na rok 2014
Ing. ILychtarikov6 bliZ5ie infonnovala dlenov komisie o jednotliq.ich priorit6ch v rdmci rol,u.r
20r4
Komisia Liada
- doplnenie naDZ',Zona30 - dodatkov6 tabul'a SPOMAII
- novy n6vrh projektu organizircie parkovania na uliciach Studenohorsk6 , Bako5ova, IrJa
Barinre a Heyrovsktiho a bude reSpektovat'pl6novany ndvrh na riesenie kontajneroqylch stojir;l<
a v budricnosti aj re:al17Asit rezidendndho parkovania
- prior:itne rieSit'ulicu Pod ZeHtkom-- spomal'ovade
- jednosmerka Zhorinskd a Lediny
- zabezpetit'rokovanie s Urbariiitom o moZnosti revitali:l6cie kopca Haj v oblasr:i DvojkriZa



5' Sclhvrilenie podmienok VOS - budova byvalej kotolne K24 nastudenohorskej ulici tr.
Komiisia Liadama1:.eri6l posunut'do miestneho zaitupitel'stva s nasledovnymi pr:ipomienl<ami.
ktord majri byt' zap,yvc,ovand do VOS :

- upravit' aktuflne terminy
- doba min. 20 rokov
- doplnit' riiel lyuiitia: obiianska rybavenost'
- krit6ria: 51:49 liilel/cena I
- zohl['adnit' premiestnenie trafostanice

6. Liavlost'o prehodnotenie uznesenia i. 134/20l3NI --Simonii Martin - FUIKO
Komisia odporrida zmenu uznesenia a zl'avu vo vyske 50 %o z dlZnej sumy

7, /'iavJost'o predizenie nijmu - Materskri skora sv. Flilipa Neriho
Komisia Liada materi6l optitovne predloZit' v me,siici 412014 doplnen.y inform6cir.r
o zaplsanych det'och v obecnej MS

8. Ziadost'osrihlas zmeny riielu lyuZitia objektu a jzmeny uLivatel,a objelktu - p. Ing.
Ivan Jarrlbek

Komirsia Liada materi6l opiitovne predloZit' v mesiaci 412014 doplneny inform6ciami
Specifik6cie irdelu kancel6rie a skladu

9. Ziadost'o odkripenie pozemku Roman Nemiek (infirrmdcia)
Komi sia odporuda rie Sit' predmetnri situ6ciu odktipenim pozemku
za: 6, proti :4

10. Ziadost' o stanovisko k zriadeniu vecndho bremenzr - Radovan Flon dth si manZellkou
Komisia nesrihlasi so zriadenim vecndho bremena

11. Ziadost' o zvy5enie poplatku za prenfjom nebytovfch priestorov v Zitlirndnej Skole -"
Ziadost' Zrikladnej Skoly

Komis;ia srihlasi so :zvySenim poplatkov na zlklade poZiaclavky p. riaditelkl, ZS

12. VilN i. 5/1998'Irhory poriadok
Komisria zobrala irrform6ciu na vedomie o dodrZiavani hygienickych zilsad. arnbulantrrdho

predaja

13. Nrivrh zmeny vo VZft{ o podmienkach prenrljmu parkovacich miest (problematika
t' aLko zdravotne postihnutych obianov)

Komisia nesrihlasf s predloZenyim n6vrhom na zmeltu vo VZN, oclponiila ponechat'
v p6vodnom zneni a Liada preverit' doteraz platnd vydane parkovacie miesta
s oznadenim ..v ozidkfr"

14. N{vrh zmeny vo VZN o iistote a poriadku (zverenie Bako5ovej)
Komisia odoonida srihlasit'



15. lnformricia k'rystavbe n{jomnych bytov na povoznickej ul.
Komisia na zitkla<le nepredloZenia poZadovanych materiSlov konStatuje , Le d,any projekt je
disto komerdnou ziileLitost'ou a mestsk6 dast'na iom neparticipuje

16. Informfcia o jesfvujricich stavb6ch v r6mci upD ;zrfnv zei6k
KomiLsia zobrala na vedomie

17. Chronol6gia prenfjmu firme LOPTA, s.r.o. v objekte DS
Komisia Liadamateri6l opiitovne predloZit'v mesiaci +J:,.0t+ s tym, aby vec bolil vyrie5en6

18. Irrformilcia o lybavovani spisov ,,stavebn6ho fradu,,
Komisia zobrala materi6l na vedomie

19. Sprriva Dusparny, s.r.o. ohl,adne nedoplatkov
Komisia zobrala sprdvu na vedomie s pripomienkami, aby, miestny irracl riesil nedoplat1l.'
n6jomcov DS Lamai.

V rozprave vysttipril p6n Ivdk, ktorl' je v sridasnej dob: najomcom a. spr6vcom budovy n1
Furmanskej 2. Kon5tatoval,2e budor,'a je v havarijnom stave/ strecha , kriieniel. lj'alej uviedc,l,
Ze nfjomnri zmluvu m6 uzatvorenri do konca roku 2014.
Komirsia Ziada prrpravit' n6vrh VOS na pren6jom objektu v zmysle pripomi,:nok kornisir:

20. Vystupy a poiiadavky z rokovanf komisie iivotn6ho prostredia, pritornnf obiania
z ul. Zidiny

Komisia po oboznrimeni sa s problemami Liada vyhotovit' fotodokument6ciu stavu a rie5it'
situ6ciu odporirda vydistenim rigolu v zmysle poiladaviek obdanov

Dodatoiny bod. Martin Novrik - odkripenie pozemku
Komis;ia neodporuda odpredaj pozemku. Liadapripravit'\lgg na pren6jom pozemku

t.\

Mgr.L:rg.Radoslav Olek56k

p.:edseda KFPaI)


